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21. Interpelácie poslancov 
 

 

Predkladateľ:  JUDr. Roman Mács, primátor mesta 

Spracovatelia: Mgr. Peter Štetka, prednosta mestského úradu 

 Mgr. Katarína Mišovičová, asistentka prednostu 

 

 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 12.12.2023 

 

Adam Solga 

 

• Aby sa prioritizovalo miesto umiestnenia kamery z minulej interpelácie zo zasadnutia 

MsZ 9.11.2023 

V roku 2024  budeme rozširovať kamerový systém mesta Pezinok .  Do tohto 

projektu zaradíme aj predmetnú lokalitu. (odpovedal kpt. Mgr. Igor Schwarz) 

 

• Prepadáva sa cesta na križovatke Meisslova – Záhradná  

Na predmetnom úseku bola vykonaná kontrola pracovníkom MsU Pezinok. 

Žiadny prepad miestnej cesty sme nezistili. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

• Jesenského ul. (slepá časť) – nájsť riešenie a komunikovať ho 

Povrch miestnej cesty bol v šírke jedného jazdného pruhu kompletne obnovený 

po ukončený prác SPP. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Marián Šipoš 

 

• Bola podaná žiadosť o dotáciu na MK na Kupeckého dom? Ak áno, žiada o zaslanie 

scanu 

Informácia bola pánovi poslancovi poskytnutá v januári 2024 na základe žiadosti 

podľa zákona č. 211/2000 Z.z. (odpovedal Mgr. Peter Štetka) 

 

• Aké podmienky boli dohodnuté pri ukončení nájomného zmluvného vzťahu s BETA-

CARom?  

V dohode o skončení nájmu neboli uvedené žiadne podmienky, v januári 2024 bol 

podpísaný aj protokol o odovzdaní a prevzatí predmetu nájmu 

Dodatok je zverejnený tu: https://www.crz.gov.sk/zmluva/8646099/ (odpovedal 

Mgr. Peter Štetka) 

 

• MHD – budovanie zastávok – žiada o nahliadnutie do projektovej dokumentácie  

https://www.crz.gov.sk/zmluva/8646099/
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Je potrebné sa dostaviť osobne na MsU Pezinok, následne vieme odovzdať 

projekty k nahliadnutiu. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

• Bola podpísaná zmluva s poskytovateľom MHD? (odpovedala Ing. Renáta Klimentová 

ústne) 

 

• Podklady pre verejné obstarávanie - Ustanovenie v Zásadách hospodárenia, ktoré 

boli dnes schválené – čl. 3 ods. 5 písm. c) či bol zmenený z pôvodného čl. 5 ods. 5 

písm. c)? (odpovedal Mgr. Peter Štetka ústne) 

 

Elena Žárska 

 

• Opakovaná interpelácia – žiadosť o relevantný a konkrétny výstup z procesného 

auditu.  

Dňa 20.12.2024 boli emailom všetkým poslancom poslané podklady k procesnej 

analýze a k dvom smerniciam, ktorých súčasťou bola aj výsledná správa. 

(odpovedal Mgr. Peter Štetka) 

 

Tomáš Vlachovič 

 

• Poďakoval za výbornú spoluprácu s Mgr. Ákosom Nagyom  

 

• V akom stave je obchvat Malokarpatska?  

Na mesto Pezinok bol dňa 03.012024 doručený rozsah hodnotenia navrhovanej 

činnosti Obchvat Malokarpatského regiónu  II/502 Pezinok – Modra Obchvat 

II/503 Viničné obchvat, vydané Ministerstvom ŽP SR. 

Oznámenie o doručení je zverejnené na stránke mesta Pezinok: 

https://www.pezinok.sk/download.dat?id=4C15ECFC39FD4CB2A6AB9723C7B34A

65-B7A526FB5F2D6841D2C0299315EA94A0&embed=true (odpovedala Ing. Zuzana 

Virgovičová) 

 

• Doplnenie verejného osvetlenia na Družstevnej ulici a Ulici D. Virgoviča  

Je to v štádiu riešenia spoločne s MPS (správca) – potrebné stanovisko od 

elektrikára. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Ľudovít Farbula 

 

• Dopravné značenie na Cajlanskej ul. – parkovanie na chodníkoch – zle otočená 

značka Prosím prečítať § 4, bod 3,vyhlášky 30/2020 Z.z. o dopravnom značení. 

(odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

• Suvorovova ul. (kolmo na to je Rozálka) – smerovníky (šípky) sú poprehadzované 

Predmetné smerovníky už boli viackrát nastavené, avšak vplyvom silného vetra 

vždy dôjde k ich narušeniu. Navrhneme riešenie. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

 

• Cajlanská ul. a Ul. L. Novomestského od č. 75 – katastrofálny stav chodníkov  

https://www.pezinok.sk/download.dat?id=4C15ECFC39FD4CB2A6AB9723C7B34A65-B7A526FB5F2D6841D2C0299315EA94A0&embed=true
https://www.pezinok.sk/download.dat?id=4C15ECFC39FD4CB2A6AB9723C7B34A65-B7A526FB5F2D6841D2C0299315EA94A0&embed=true
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V roku 2024 bude Mesto Pezinok pokračovať v oprave chodníkov, konkrétne 

úseky sú zatiaľ predmetom rokovaní.. Chodníky na ul. l. Novomeského budú 

rekonštruované aj v súvislosti so statickou dopravou. (odpovedala Ing. Monika 

Hletková)  

 

Tomáš Tahotný 

 

• Moyzesova ul. – štrkovo upraviť blato  

Časť už bola štrkovo upravená pracovníkmi MPS. Rokujeme s vlastníkom 

pozemku o zaštrkovaní ostatnej plochy. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 


